
nummer 8 december 2004

Het redactie-adres 
van de Wijkkrant Tanthof is: 
Postbus 128/2600AC Delft

Op 24 januari 2005 houdt het Belangenplatform 
weer haar traditionele thema-avond. In 
afwijking van de andere avonden zullen wij een 
onderwerp onder de loep nemen.

Het thema is de waterhuishouding in Tanthof 
in brede zin. De uitwerking van het onderwerp 
van de thema – avond is begonnen.

Toen we begonnen met de onderwerpen op 
een rij te zetten, bleek al gauw dat het toch 
erg veel was. 

We hebben toen besloten het onderwerp in 
tweeën te knippen en er twee avonden aan te 
besteden.

Het eerste onderwerp wordt de 
grondverzakking, het tweede onderwerp de 
waterloop van west naar oost met de daarmede 
gepaard gaande problemen. 

Dit tweede onderwerp zal in de loop van het 
volgende jaar aan bod komen, waarschijnlijk 
rond mei.

Waterhuishouding op thema-avond

Eerst wie zijn “we”, een groepje uit het 
platform, de wijkcoördinator, en technische 
ondersteuning van ambtenaren van de 
gemeente. 

De onderwerpen die aan bod komen zijn: 
verzakking van grond onder de huizen, 
grondwater onder de huizen, verzakking 
van trottoirs en wegen na hevige regenval 
en beschadiging van beschoeiingen langs de 
waterlopen.

Wat er aan te doen is, gedaan wordt, en door wie. 
Ook aspecten als “wie is verantwoordelijk”en 
“wie zal dat betalen” komen uitgebreid aan 
de orde.

Het is van het grootste belang dat u hier kennis 
van neemt, dus reken er alvast op dat u de 24ste 
januari vrij houdt en naar de Boerderij komt. 
Er volgen nog vele aankondigingen, maar de 
wijkkrant kan er helaas alleen na de avond weer 
aandacht aan besteden omdat hij niet eerder 
uitkomt.
  Leon Dias

Oproep 

Gezocht
oude wijkkranten

Het Gemeentearchief van 

Delft is geïnteresseerd in 

onze wijkkrant. Zij willen die 

voor ons opslaan. Helaas mis 

ik nog wat oude uitgaven.

1999: 1, 2, 4; 2000: 2 en 3; 

2002: 5 en7.

Wilt U eens voor ons kijken?

Geef dat even door aan de 

redactie

Belangenplatform 
Tanthof

Thema-avond: 
waterhuishouding.

Op 24 januari 2005
In de boerderij.

Noteert u deze datum 
in uw nieuwe agenda.
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Wijkkrant Tanthof is een uitgave van bewoners 
van de wijk Tanthof, jongerencentrum The 
Border en het Belangen-platform Tanthof en 
Stg. Wijkwerk Tanthof.

De redactie bestaat uit:
Leon Dias, Henk Klootwijk, Janny Visser en 
Klaas Walda.

De technische realisatie: Stan van Adrichem.

Drukwerk: fa. Alevo

De wijkkrant verschijnt dit jaar 8 keer en wordt 
huis-aan-huis bezorgd. 
De redactie behoudt zich ten alleen tijde het 
recht voor tot het inkorten en/of al dan niet 
plaatsen van ingezonden stukken.

Redactieadres 
per post:   Postbus 128 / 2600 AC Delft
per e-mail: wijkkrant.tanthof@freeler.nl 

Als U de krant niet ontvangen heeft, kunt 
hem altijd ophalen bij de adverteerders, de 
bibliotheek, de Boerderij of The Border. 

Mocht U klachten hebben kunt U dat mailen 
naar bovenstaand adres 
of bellen naar: Henk Klootwijk - tel: 2612535.

Belangenplatform Tanthof: 
Zambiastraat 19   2622 DG Delft  
e-mail: belangenplatformtanthof@tanthof.nl
website: www.tanthof.nl
Wijkagent
Anita van Heesewijk en Michel Kroone.
tel: 0900-8844
Servicedienst openbare ruimten 
gemeente Delft: 
tel: 2602200
Grof Huisvuil: 
tel: 2602200
Wijkcoordinator: V.v.Altena 
Barbaresteeg 2 – 2611BM Delft; 
Tel: 015-2197157;
E-mail: vvaltena@Delft.nl
Wijkopbouwwerker: 
....????????
BHTD    
Postbus 634 2600 AP Delft
e-mail: bhtd@worldmail.nl
Vestia Delft
Oostblok 1  2612 PB Delft
  tel: 015-2151151
DUWO
Postbus 54  2600 AB Delft
tel: 015-2192200
Vidomes
Postbus 32   2600 AA Delft
Tel: 015-2513655
Delftwonen
Postbus 268   2600 AG Delft
Tel: 015-8880500
reparaties: 015-2516700
e-mail: delftwonen@delftwonen.nl
Duruit
Buitenhofdreef272  2625 RE Delft
Tel: 015-3102152
Telefooncirkel: 
Mevr. C. Klootwijk 
tel.015-2612535; 
e-mail: henk_jazz@wanadoo.nl

BELANGRIJKE 
TELEFOONNUMMERS
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Uw oplossing moet uiterlijk 
maandag 15 november 2004 
bij de redactie zijn ontvangen.
Opsturen naar: 
redactie Wijkkrant Tanthof, 
Postbus 128, 2600 AC  Delft.

Onder de goede inzendingen wordt een 
waardebon van €12,— verloot, te besteden 
bij de adverteerders in deze wijkkrant.

In de volgende wijkkrant wordt de 
oplossing bekend gemaakt.

In wijkkrant nr. 7 was dat het ijzeren 
object aan de Sperwersingel.
Uit alle inzendingen is die van 
M.G. Bentvelzen
uit de Roodborstlaan 31 
in Delft getrokken.
Deze kan een waardebon 
van € 12,-  tegemoet zien.
Dan nu het nieuwe zoekplaatje: 
Waar in Tanthof is deze foto genomen?

Onder het motto “ken uw wijk” plaatsen 
we in elke krant een foto van een plekje of 
iets in de wijk.

10
januari

2005

De laatste wijkkrant van het jaar ligt voor U. 
Wij hopen dat wij U weer van dienst geweest 
zijn met onze nieuwsgaring. Mocht U ook 
andere onderwerpen in de krant willen zien, 
dan horen wij dat gaarne.
Wel, wat bieden wij deze keer? Naast 
de gebruikelijke rubrieken zetten wij de 
telefooncirkel, de Border en de scouting in het 
zonnetje. Ook stellen wij de tweede wijkagent 
– Anita van Heesewijk – aan U voor. Ook geeft 
de wijkteamchef van de politie een uitleg over 
de nieuwe organisatie.
Verder hebben wij een vervolg op de 
verkeersactie bij de school “De Bonte Pael”.
U ziet weer allerlei verschillende onderwerpen. 
Verder verwijzen wij naar de thema-avond van 
het Belangenplatform. Zij heeft gekozen voor 
de waterhuishouding in Tanthof.
Tot slot wil ik U wijzen op de oproep voor 
oude wijkkranten.
De redactie wenst alle bewoners een 
voorspoedig en gezond 2005.
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W I J K A A N P A K

Bereikbaarheid wijkcoördinator
Nu na ongeveer een jaar werkzaam te zijn in 
Tanthof ben ik aardig ‘ingeburgerd’. Ik heb 
in het afgelopen jaar veel vragen, klachten en 
initiatieven ontvangen en doe mijn uiterste best 
om deze zo snel mogelijk te behandelen en te 
beantwoorden. Mocht dit onverhoopt niet zo 
zijn dan hoop ik dat uw hiervoor begrip kunt 
opbrengen. 
U mag er van uitgaan dat dit alsnog gebeurt. 
Mocht het u toch te lang gaan duren, dan stel 
ik het zeer op prijs als u mij nog even helpt 
herinneren! 
U kunt mij bereiken via e-mail wvaltena@delft.nl 
of op telefoonnummer 015 – 219 71 57 (wordt  
automatisch doorgeschakeld naar mijn mobiele 
telefoon of mijn voice-mail). 
Mocht u overigens vragen hebben over het snel 
herstellen van eenvoudige beschadigingen en 
problemen in de openbare ruimte dan kunt u 
bellen met het servicenummer van Stadsbeheer. 
Dit telefoonnummer is 015 - 2602200.

Wedstrijd Schoonste straat Tanthof
In het afgelopen jaar heeft scoutinggroep 
Marco Polo twee schoonmaakacties gehouden 
en bewoners opgeroepen om mee te doen aan 
de wedstrijd: Wat is de schoonste straat van 
Tanthof? 
De jury heeft het niet makkelijk gehad maar 
heeft de Bunzinghof uitgeroepen tot de 
schoonste straat van Tanthof 2004. 
De bewoners van de straat worden daarom 
in het komende voorjaar even extra in het 
zonnetje gezet! 
Kent u ook nog een schoonste straat of wilt 
u zelf een schoonmaakactie in uw straat of 
buurt organiseren? Laat het dan vooral weten! 
Wellicht wordt uw straat wel de schoonste 
straat van Tanthof 2005! 
Wilt u meer informatie over het organiseren 
van schoonmaakacties dan kunt u contact 
opnemen met de wijkcoördinator Vanessa van 
Altena via email: wvaltena@delft.nl 
of op telefoonnummer 2197157.    

Wij konden U in de vorige wijkkrant 
mededelen over de start van de verkeersactie bij 
de school “De Bonte Pael”. Tijdens die opening 
is er een werkgroep gevormd van o.a. ouders en 
leerkrachten met professionals. 
Deze werkgroep had niet stilgezeten. Dat 
bleek tijdens de ouderavond van 28 oktober 
jongstleden. 

Hiervoor waren ook de buurtbewoners 
uitgenodigd. Het was goed bezocht. Helaas 
werd de avond verstoord door een stelletje 
vandalen die het nodig vonden een steen door 
een ruit te gooien. Uiteraard waren de helden 
snel vertrokken. Wij konden nu ook eens 
meemaken waar de school ook last van heeft. 
De ironie wilde dat deze ruit in de ochtend 
reeds vervangen was.

Maar goed, laten wij op het verkeer letten.
Allereerst hield de Heer Peter Veenbrink van 
SOAB een inleiding met dia’s over het algehele 
beeld betreffende de verkeersproblemen. 

Gelukkig was het aantal gewonde kinderen 
steeds dalende. Bij de overleden kinderen 
ging dat tot 2002 ook goed. In het seizoen 

Kinderen veilig door Delft
De gemeente Delft is gestart met het project 
‘Kinderen veilig door Delft’. 
In een aantal wijken van de stad zijn 
deelprojecten gestart. 
In Tanthof West is dat, het deelproject 
‘veiligheid rondom de school’. Hier maken 
ouders, en leerkrachten van de Bonte Pael, 
de wijkagent en ambtenaren van de gemeente 
Delft samen een plan om de schoolomgeving 
van de kinderen veiliger te maken. 
Het is de bedoeling dat het project in de 
toekomst ook op andere scholen in de wijk 
van start gaat. 
Maar voor die tijd kunt u al aan de slag! 
Heeft u interesse in verkeersveiligheid rondom 
de school van u kinderen dan kunt u actief 
worden als verkeersouder.  
Wilt u hierover meer informatie dan kunt 
u contact opnemen met de wijkcoördinator 
Vanessa van Altena via email: wvaltena@delft.nl  
of op telefoonnummer 2197157.    

Vervolg verkeersproblemen.

2003-2003 was het aantal ineens meer dan 
verdubbeld, n.l. van 15 naar 35. Een verklaring 
hiervoor was er niet.

Een ander punt wat eruit sprong was 
het aantal verkeersaantal slachtoffers van 
verkeersongevallen op de fiets in 2002. Dat 
sprong van 162 bij 11-jarigen naar 362 bij 12-
jarigen. De verklaring hiervoor zou kunnen 
liggen in het feit dat de kinderen naar de 
middelbare school gaan en dan niet meer door 
de ouders worden weggebracht. Tevens leggen 
zij over het algemeen langere afstanden af. 
Om het op te lossen, moeten wij niet naar 
elkaar wijzen, maar het gezamenlijk doen. Het 
is toch een gezamenlijk probleem.

Na het zien van een filmpje over hoe 
onberekenbaar kinderen kunnen zijn in het 
verkeer, was er pauze. In de film heb ik nog 
wat geleerd. Wist U  dat het gezichtsveld van 
kinderen tot ongeveer 9 jaar beperkt is? Zij 
kunnen niet naar de zijkant kijken zonder hun 
hoofd te bewegen. Nou, ik wist dit niet. Wij 
moeten wel rekening houden met dit patroon.
In de pauze konden de aanwezigen onder het 
genot van een drankje kennis maken van een 

stukje huisvlijt. Alle kinderen waren op een 
normale dag wat weer betreft geïnterviewd hoe 
zij naar de school gekomen waren. 
Dat was op borden vastgelegd met gekleurde 
touwtjes. 
Een van de moeders moest erkennen dat de 
kinderen de waarheid spreken. Haar kind had 
duidelijk aangegeven dat zij anders naar school 
gekomen dan haar moeder aangegeven had.

Na de pauze was het meer gespitst op de situatie 
van de school. En waar lagen de problemen.

Dat waren het winkelcentrum van het 
Bikoplein alwaar alles op een niveau is; haal- 
en brenggedrag van de ouders; De Derde 
Werelddreef: inrichting en snelheid; Hoek 
Afrikalaan/ Bantulaan/ Bikolaan: complex, 
snelheid en trambaan; oversteken op diverse 
punten van de trambaan en zichtbeperking 
door hoog groen.

Na enige discussie kwam men tot de conclusie 
dat de knelpunten bekeken moeten worden en 
er veel gecommuniceerd moet worden.

Henk Klootwijk.

#
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 Van de vergadertafel

Het onderwerp van de Peuterspeelzalen 
blijft nog op de agenda, omdat de 
wethouder het plan voorlopig even heeft 
teruggetrokken. We blijven hopen dat hier 
nog een goed einde aan komt. 

De Thema-avond groep is gestart met de 
voorbereidingen, zie elders in deze krant.

We zullen ook contacten gaan leggen met 
de gemeente Midden Delfland in verband 
met de parkeeroverlast die nu al ontstaat 
door het gebrek aan plaatsen rond het 
recreatie gebied.

Marianne Overgaag van de gemeente 
heeft een exposé gegeven over de website 
voor onze wijk. De website is te vinden op 
www.delft.nl/tanthof.

De informatieve site wordt langzamerhand 
omgebouwd naar een interactieve site. 
U kunt zich abonneren op gerichte 
informatie van de gemeente, maar ook 
na het aanvragen en verkrijgen van een 
pincode, kunt u chatten met andere 
bewoners van de wijk.

Iedereen kan een eigen pagina krijgen, er 
komt een vraag en aanbod rubriek, ook de 
aanbiedingen van winkeliers krijgen een 
plaats, zij het dat dit geen reclame pagina’s 
worden met grote logo’s enz.

De rol van de gemeente zal zijn in eerste 
instantie het faciliteren, en verder toezicht 
dat zaken niet uit de hand lopen. Ook 
zullen links naar allerlei andere diensten 
verzorgd worden.
Handig is ook de stadsplattegrond.

Volgende vergadering zullen ook de 
wijkagenten worden uitgenodigd om zich 
voor te stellen.
Op de agenda van de volgende vergadering 
staan ondermeer: 
Wijkagenten, Thema-avond, Concept 
wijkprogramma 2005, Peuterspeelzalen 
en Zoutbakken (voor de winter)

Oproep Vrijwilligers
paddentrek

Belangenplatform 
Tanthof

Thema-avond: 
waterhuishouding.

Op 24 januari 2005
In de boerderij.

Noteert u deze datum 
in uw nieuwe agenda.

 De Koninklijke Nederlandse Natuurhistorische 
Vereniging (KNNV) afd. Regio Delft zet in de 
periode van half februari tot begin april weer 
padden, kikkers en salamanders over tijdens de 
jaarlijkse voorjaarstrek van winterverblijf naar 
voortplantingsplaats. Dat doet deze vereniging 
omdat heel veel van deze beschermde dieren 
in het voorjaar worden doodgereden door 
het (auto)verkeer. Geschat wordt dat zonder 
hulp van vrijwilligers ongeveer 2500 à 3000 
amfibieën in Delft elk voorjaar een vroegtijdige 
dood sterven omdat zij tijdens hun trektocht 
de wegen en straten oversteken. De KNNV 
zoekt minimaal 200 vrijwilligers om gedurende 
de trekperiode deze dieren over te zetten. Ook 
ouders met kinderen zijn van harte welkom.
De werkzaamheden houden in: amfibieën die 
op de weg of straat lopen handmatig overzetten, 
levende en dode dieren tellen en noteren, 
zonodig informatie geven aan passanten 
middels een folder, op bepaalde locaties hekken 
openen en sluiten
De periode en tijden: vanaf half februari tot 
begin april één avond per week, van 19.00 
(begin van de schemering) tot ± 22.00 uur, 
(natuurlijk kunnen enthousiaste deelnemers 
ook meerdere avonden voor hun rekening 
nemen).

Ter ondersteuning ontvangt men: handleiding 
met instructies, plattegrond en overige 
informatie, folders voor belangstellenden, 
zaklamp en/of reflecterend vest (beperkt 
beschikbaar).
Aan het einde van de actie worden de resultaten 
besproken tijdens een afsluitingsbijeenkomst 
in “De Papaver”, gevolgd door een excursie.
Voor informatie en deelname kunt u contact 
opnemen met Joop van Buuren via email 
buurenjoop@wanadoo.nl of per telefoon 015-
2623846.



maandag

dinsdag

woensdag

donderdag

vrijdag

zaterdag

vrijdag

zaterdag

dinsdag

Hatha Yoga  09.30-10.45
olieverfschilderen 09.30-11.30
Robbedoezen        16.30-18.00
yoga         19.00-20.00
yoga   20.15-21.15 
Naaicursus/ontwerpen 19.00-21.00  
Meiden 12-15 jaar                  

Fietscursus  09.30-11.30 
Biljart 50+  14.00-16.30 
Jokeren  14.00-16.30 
Aquarelschilderen 14.00-16.00 
Belcanto  20.00-22.00 
Computercursus Basis 20.00-21.30 
+ Internet+ E-Mail

olieverfschilderen 09.30-11.30
biljarten  14.00-17.00
kinderknutselclub  13.30-14.30
(4,5,6 jaar) 
kinderbingo  14.00-16.00
(eerste  woensdag van de maand)
cursus Engels beg. 14.45-15.45
cursus Engels gev. 16.00-17.00
Technika 10  18.30-20.00 
bloemschikken 19.30-21.30
Workshop   20.00-21.30  
Website Bouwen    

naaicursus  09.00-11.00
Computerles   09.30-11.00
basis+Internet  
biljarten  13.30-16.30
boetseren/potten-  14.00-16.00 
bakken 
Computerles   14.30-16.00
basis+Internet  
Robbedoezen  16.30-18.45 
Naailes  19.00-21.00
+Patroontekenen       
Computerles   20.00-21.30
Word + Excel     
Country Line Dans 
-beginners  19.00-20.00 
-licht gevorderden 19.45-21.15 
-gevorderden          21.00-22.30

fietscursus  09.30-11.30
biljart 50+  09.30-12.30
creativiteitsclub  14.00-16.30
(1x per 2 weken)
Bingo 1x per maand 20.00-23.00

Rommelmarkt  09.00-13.00
(1x per maand)
Spel & taal  10.00-13.00
Russische kinderen 
Baby/kleuterbeurs 09.00-13.00
(3 à 4 x per jaar)
Activiteiten locatie Israellaan 2

Activiteiten Buurthuis de Boerderij

Speel-o-theek  09.15-10.30
Muzikale vorming 16.00-17.45

Speel-o-theek  19.30-20.30

Speel-o-theek  10.00-11.30
(1e za. v.d. mnd)
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Heeft u interesse in één van onze 
activiteiten, of heeft u zelf een idee voor 
een nieuwe activiteit? 
Kom dan langs bij 
Buurthuis de Boerderij, 

postadres: 
Abtswoude 13 2623 NB  Delft
tel. 015 - 261 27 12 
e-mail: boerderyswt@wanadoo.nl.

We zijn aanwezig op:
maandag van   08.00 tot 16.00  uur
dinsdag  van    09.00 tot 17.30  uur
woensdag van  09.00 tot 17.30  uur
donderdag van 09.00 tot 17.30  uur
Vrijdag          09.00 tot 13.00 uur

BUURTHUIS de  BOERDERIJ

 Kerstbingo

 Web site bouwen 

Dankzij vaste vrijwilligster Marian 
en 5 enthousiaste moeders uit de wijk kan de 
kinderknutselklup toch doorgaan. Wel komen 
er enkele veranderingen zoals de tijd die is van 
af januari 2005 van 14.00-15.00 uur.
Elke week zullen er twee vrijwilligsters aanwezig 
zijn die de kinderen zullen begeleiden. 
We hopen uiteraard op een grote opkomst van 
de kinderen. 

Op Vrijdag 17 december is er een gezellige 
kerstbingo in buurthuis de Boerderij de 
zaal gaat om 19.30 open en de bingo start 
om 20.00. Zoals altijd is het eerste kopje 
koffie gratis. Adres Abtswoude 13 ingang 
Watersnipstraat.

Weer verrassen Marja en Agaath ons met een 
idee. Deze keer met  een gecombineerde markt 
waar uitsluitend kerstspullen verkocht mogen 
worden, of die nu nieuw oud of zelfgemaakt 
zijn, zodat er voor ieder wat te vinden is. 
De markten worden gehouden op 18 december 
2004 in Buurthuis De Boerderij,  Abtswoude 
13 ingang Watersnipstraat. 
Van 9.00 uur tot 13.00 uur. 

Na de sinterklaas kinderbingo voor de aller 
kleinste is het nu tijd voor de kerstkinderbingo 
voor de grotere kinderen van 9 t/m 12 jaar op 
woensdag 15 december. 
Aanvang 14.00 uur tot 16.00 uur 
kosten €1,50

De cursus olieverven is weer van start gegaan 
op maandag ochtend van 9.30-11.30 onder 
leiding van  docent Jonquil de Vries  kosten • 
40,00 voor 10 lessen. 
Er zijn nog enkele plaatsen vrij voor beginners 
maar ook voor de wat gevorderden. 

 Op dinsdag 14 december van 19.30-21.30 
uur is er een Workshop Kerstbloemschikken 
deelname kost • 15,00 Incl. materiaal, helaas 
kunnen er maar 10 personen meedoen 
dus meld U snel aan om teleurstelling te 
voorkomen. 
Bij teveel aanmeldingen zullen wij proberen een 
tweede workshop te organiseren. 

Er is zoveel animo voor deze cursus dat we 
zolang er vraag naar is deze gewoon door 
laten lopen. Het is een Workshop van drie 
woensdagavonden van 20.00-21.30 de kosten 
bedragen €15,00.

 Work-shop kerst
 bloemschikken

 Kerstcrea-/rommelmarkt

 KinderKnutselKlup 
 gaat door!

 Kerstkinderbingo

 Olieverven
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Op het moment dat u deze rubriek leest is het alweer 
bijna kerst en daarna komt oud en nieuw om de 
hoek kijken. Op het moment dat ik dit interview 
afneem, zitten we midden in de gewelddadige week 
van midden november. Je zou haast denken dat er 
nergens meer iets goeds gebeurt. Dat dit niet waar 
is heb ik gemerkt toen ik mevrouw Hellen de Cock 
belde voor een afspraak om een interview af te 
nemen. Zij is pedicure met een praktijk aan huis 
en toen ik haar vertelde welke vragen ik ongeveer 
ging stellen antwoordde ze dat het haar leuk leek om 
mij zelf maar eens te laten ervaren of zij ook doet 
wat haar advertentie in dit blad beloofd, namelijk 
een pijnloze behandeling van de voeten. Met andere 
woorden: Sokken en schoenen uit en plaats nemen in 
de stoel. Een rondje van het huis. Dat vond ik een 
heel origineel idee. Dus kon het gebeuren dat ik op 
een doordeweekse dag met gewassen voeten op weg 
ging naar de Namibiëstraat nummer 8. Ik werd daar 
begroet door Hellen zelf en door de zwarte labrador 
Sam die snel uitgesnuffeld was en zijn mand weer 
opzocht.
Voordat we naar boven gingen, naar de 
praktijkruimte, eerst maar even aan de keukentafel.

Hoelang woon je al in Tanthof?
Afgelopen maart woon ik hier alweer 8 jaar.

Zou je willen verhuizen naar een andere wijk in 
delft?
Nee, ik woon hier prima naar mijn zin. Bovendien 
ben ik in Delft al zeven keer verhuisd en heb 
onder andere in de Componistenbuurt en het 
Rooie Dorp gewoond, maar nu is mijn stekkie de 
Namibiëstraat.

Wat ervaar je als positief in de wijk?
Ik vind het nieuwe natuurgebied prachtig. Ik 
wandel er twee keer per dag een uur met de hond. 
Het is vlakbij en ik geniet er erg van.

Wat vind je negatief in de wijk?
In het Midden- Delfland gebied is veel water waar 
gevist wordt. Dat is niet erg, want wij houden zelf 
ook allemaal van vissen. Maar ik erger mij aan de 
troep die er vaak wordt achtergelaten. Nu is het zo 
dat daar ook geen afvalbakken staan, dus misschien 
is dit een idee voor de gemeente. Verder gaat het 
met ups en downs goed met de hondenpoep, 
hoewel ik de indruk heb dat met slechter weer, de 
honden minder goed worden uitgelaten. Snel naar 
buiten, snel weer naar binnen.

Hoe ervaar je de straat waarin je woont?
Als heel positief. Vooral aan de even kant van 
de straat gaan we heel goed met elkaar om. We 
hebben zelfs een keer op eerste kerstdag een zaaltje 
gehuurd en hebben daar kerst gevierd. Ook gaan 
we met de buren op vakantie. Nou, dan moet het 
wel heel goed zijn.

Wat zijn je hobby’s?
Ik hou erg van koken. Ik kook gerechten uit 
alle windstreken, maar tapas en Grieks zijn wel 
favoriet. Ik gebruik daar zoveel mogelijk verse 
ingrediënten voor en wanneer ik Indonesisch kook 
ga ik naar Xotus om daar de speciale spullen te 
halen.Verder is het onze hobby om met de nieuwe 
caravan op vakantie te gaan. Met de herfstvakantie 
zijn we naar de Ardennen geweest en hebben daar 
op forel gevist. Want, vissen is ook een hobby 

van vooral mijn man en zoon. Vliegvissen. In 
de zomervakantie gaan we altijd naar Spanje. 
We hebben wel eens een uitstapje gemaakt naar 
een ander land, maar komen toch steeds weer 
bij Spanje uit. In de voorjaar- en najaarsvakantie 
wordt het iets anders.

Wat ga je de komende kerstdagen en oud en nieuw 
doen?
Daar heb ik nog niet zo over nagedacht. Ik denk 
dat het gewoon gezellig thuis wordt onder elkaar, 
en met oud en nieuw natuurlijk na twaalf uur 
gezellig bij de buurt in en uit lopen.

Ga je je huis ook versieren?
Gewoon de traditionele kerstboom en gezellig 
kaarsjes aan, maar niet buiten of zo. 

Wanneer ben je pedicure geworden?
In 2003 heb ik mijn diploma gehaald en heb 
sinds begin dit jaar praktijk aan huis. Boven 
is er een compleet ingerichte werkruimte die 
voldoet aan alle eisen waar een pedicure aan moet 
voldoen. Hygiëne is erg belangrijk. Ik draag altijd 
handschoen en heb een mondkapje voor. Ook heb 
ik alle vereiste sterilisatieapparatuur.

Hoe ben je op het idee gekomen om dit werk te 
doen?
Ik heb in een verpleeghuis gewerkt, en daar zag 
ik veel mensen met verwaarloosde voeten. Vreemd 
eigenlijk, want je voeten heb je de hele dag nodig. 
Vaak zijn voeten het ondergeschoven kindje, met 
alle gevolgen van dien. Verder is het heel dankbaar 
werk want er komen wel eens mensen naar binnen  
strompelen van de pijn aan hun voeten en gaan 
dan weer weg alsof ze op wolkjes lopen.  Natuurlijk 
hoor je wel eens van mensen dat ze niet zulke 
goede ervaringen hebben met pedicures. 
Ze zijn niet goed behandeld, of het heeft vreselijk 
veel pijn gedaan. Ik wil mij daarom sterk maken 
dat er een meldpunt komt om mensen de 
gelegenheid te geven deze klachten centraal te 
uiten zodat de pedicurebranche zuiver blijft en er 
goed gewaakt wordt over hygiëne en kwaliteit.  En, 
naar de pedicure gaan is voor alle leeftijden. 

Mijn jongste klant is 15 jaar en mijn oudste klant 
is 81.

Wat is de prijs van een behandeling?
Per 1 januari 2005 gaat de prijs van 17 euro naar 
18 euro, ongeacht wat er met de voeten aan de 
hand is. Wel is het zo, dat wanneer er een “groot 
achterstallig onderhoud” van de voeten wordt 
geconstateerd waar je veel langer mee bezig bent 
dan de normale behandelingsduur van ongeveer 
drie kwartier er een meerprijs betaald moet worden, 
maar dat lijkt me niet meer dan redelijk. 

Dan is het tijd voor de beloofde pijnloze behandeling. 
We gaan naar boven en ik mag plaats nemen in de 
stoel. Ik zit heerlijk en krijg een vers kopje koffie. Dan 
worden mijn voeten inderdaad pijnloos behandeld en 
verzorgd, geknipt, gepolijst en alles wat er bij hoort. 
Dan komt er een onverwacht toetje. Mijn voeten 
worden ingesmeerd met amandelolie en daar gaat 
folie overheen. Daarna worden er heerlijke warme 
doeken overheen gelegd. Terwijl Hellen alles opruimt 
en schoonmaakt worden mijn voeten heerlijk warm. 

Doe je dit speciaal voor mij?
Nee, dit doe ik altijd bij iedereen en alle 
seizoenen. 

Is er iets wat je nog kwijt wilt?
Mensen kunnen als ze een origineel cadeautje 
zoeken ook een waardebon kopen. Meestal ter 
waarde van een behandeling, en verder heb ik nog 
plaats voor nieuwe klanten. Zij kunnen bellen naar 
tel. Nummer 2567259 voor een afspraak.

Dan is het tijd voor de foto. Dus dames en heren 
lezers, hier ziet u mijn verzorgde voeten en de pedicure 
Hellen de Cock met C-o-c-k- zoals ze zelf zegt, in het 
midden.
Nadat ik mijn sokken en schoenen weer aanheb neem 
ik afscheid en ga op weg naar het volgende interview. 
Hellen, nog hartelijk bedankt voor je spontane 
aanbod. Het was absoluut pijnloos en ik vond het 
super origineel. Heel veel succes met je praktijk.

Janny Visser 

fo
to

: J
an

ny
 V

iss
er



7Wijkkrant Tanthof

Het is al weer een hele tijd geleden dat ik gewoon 
stopte in een straat en daar bij willekeurige 
mensen aanbelde. Maar vandaag gaat dat weer 
eens gebeuren. 
Dus fiets ik met een stevige en koude tegenwind 
Tanthof-West in en ga op zoek. Ik kom uit op het 
Tripolipad. Een rustig paadje naast het tunneltje 
in Tanthof-West. De deur wordt opengedaan op 
nummer 6. 

Er is enige aarzeling, want de bewoner en zijn 
vrouw zijn nog in pyjama. Maar ze zeggen dat zij 
daar geen moeite mee hebben dus zit ik even later 
in een gezellige woonkamer met een kopje koffie 
te praten over van alles en nog wat. In overleg 
besluiten we, om beiden tegelijk te interviewen 
dus zijn de antwoorden samengevoegd. 
Ik mag je en jij zeggen en het gaat hier om  Jan en 
Joke van Leeuwen. 
Zij hebben twee kinderen waarvan er een al uit 
huis is en de ander is ook al 23 jaar, dus de tijd 
van op tijd naar school brengen is voorbij. Vandaar 
dat de ochtend ook zeer rustig begonnen is.

Hoe lang wonen jullie al in Tanthof?
Wij wonen hier al 22 jaar. Het bevalt ons hier 
heel goed. De kinderen zijn hier opgegroeid en 
toen we hier kwamen wonen hield de wijk op 
bij de scholen de bonte Pael, de Delta en de 
Bron. 
We konden kijken tot aan Schiedam. Toch is 
het hier lekker rustig gebleven en hebben we 
nooit de behoefte gehad om te verhuizen.

Zou u in de toekomst nog willen verhuizen?
Eigenlijk wel. We zijn van oorsprong 
Schipluidenaren en we willen weer terug naar 
Schipluiden nu de kinderen groot zijn. Dus nog 
wel lekker dicht bij Delft maar toch weer terug 
naar de oorsprong.

Wat vindt u positief aan de wijk?
De dorpse gezelligheid die deze wijk uitstraalt. 
Iedereen kent elkaar en we gaan goed met 
elkaar om. In de loop der jaren zijn de sociale 
kontakten wel minder geworden in de wijk 
maar dat komt omdat je als ouder niet meer 
op het schoolplein staat. Je behoort nu tot een 
andere groep.

Wat ervaart u als negatief in de wijk?
De parkeerproblemen, wij kunnen onze auto 
haast niet kwijt. De parkeerplaatsen zijn in de 
Egyptelaan, maar die zijn vrijwel altijd vol. Dus 
het is vaak zoeken, en soms een eind lopen.
Joke: Ik voel me in het donker op straat niet 
meer zo veilig. 
Het is ook nog niet zo lang geleden dat er 
bezoek is geweest van het dievengilde, en dat 
zijn allemaal geen leuke dingen. 
De bosjes voor ons huis zijn nu wel gesnoeid en 
worden goed kort gehouden. 
Dat scheelt. Het liefst willen we die bosjes 
helemaal niet meer, maar de mensen van de 
groenvoorziening zeggen steevast:
”Wij zijn van het groen, niet van het grijs.” 

Waar mogen ze u voor wakker maken?
Alleen voor noodgevallen en verder liever 
helemaal niet.

Wat zijn uw hobby’s?
Jan: Ik hou erg van toerfietsen. Ik ben lid van 
een vereniging in Pijnacker. Al heel erg lang, 
We gaan vaak op zondag met een mannetje of 
15 zo’n 80 a 100 kilometer fietsen. 
Daar doe ik gemiddeld zo’n 3 a 3 1/2 uur 
over. Maar ik moet er wel eerlijk bij zeggen, 
alleen met mooi weer. Veel wind is niet erg, 
maar als het regent dan hou ik het voor gezien. 
Wanneer het onderweg gaat regenen, ja, dan 
heb ik pech.
Joke: Ik hou erg van lezen, puzzelen en bij de 
buren koffie drinken. Ook geld uitgeven vind 
ik een hele leuke bezigheid.

We hebben samen veel tijd. Jan 
noodgedwongen na dat zijn werkgever, de 
gelatinefabriek de deuren heeft gesloten. Hij 
heeft daar 38 jaar werkervaring liggen. Jan: Ik 
moet mij nu houden aan de sollicitatieplicht. 
Maar dat valt niet mee. Ik word 57 jaar, dus 
dan weet je het wel. 
Joke: Toen Jan stopte met werken, ben ik ook 
gestopt. We zijn 27 jaar getrouwd, kunnen het 
heel goed met elkaar vinden en mijn werk werd 

best zwaar. Ik heb gewerkt in een schoenenzaak 
in de hoven. Veel dozen sjouwen .
Verder hebben we nog een gezamenlijke: 
“hobby” in de vorm van een oppaskindje. 
Een kleinkind van de vriendin van Joke is een 
meisje van bijna 2 jaar. Zij komt 1 keer per 
week een dagje en dan zijn wij een beetje Opa 
en Oma.

Als u iets in de wijkkrant zou mogen schrijven, 
waar zou dat dan over gaan?
Allereerst vinden wij de wijkkrant een gezellige 
krant die altijd wordt gelezen. Verder zou ik 
willen dat de mensen eens op moet houden 
met zeuren over vliegtuiglawaai. Ook mag 
wat ons betreft de A4 zo snel mogelijk worden 
doorgetrokken. 

Wat gaan jullie doen met de kerstdagen?
We hebben hele leuke plannen, dus dat wordt 
vast heel gezellig.
Gaan jullie je huis ook versieren?
Ja, er komt een kerstboom en wat andere 
versierseltjes, maar geen buitenverlichting of 
zo. 

Hoe gaat oud en nieuw eruit zien?
Dan blijven we ook lekker thuis. Een hapje 
en een drankje, en zelfgekochte oliebollen. We 
hebben in het eerste jaar dat we hier woonden 
zelf oliebollen gebakken. Dat was gelijk de 
laatste keer. Zoiets moet je echt buiten doen. 
Volgens mij ruik je het nu nog.

Is er nog iets dat jullie kwijt willen?
Wij willen iedereen een heel fijne kerst wensen 
en een gelukkig nieuwjaar. Toch hopen we dat 
deze dagen voor eenzame  mensen snel voorbij 
zullen zijn. Niet iedereen vind dit een fijne 
tijd

Nu moeten we nog even praten over de foto. Ik 
vind het al heel bijzonder dat Jan en Joke zo 

gastvrij zijn geweest om mij binnen te laten in 
badjas en pyjama, en ik kan mij voorstellen dat zij 
zo niet op de foto willen. Dit wordt beaamd. Dus 
zoeken wij een ander onderwerp. In de tuin staan 
een heel leuk prieeltje. Eigenlijk een soort veranda. 
Met stoelen een tafel, en een heus schilderij. De 
lampen kunnen vanuit de huiskamer bediend 
worden want meneer van Leeuwen is erg technisch 
aangelegd. Vanuit de kamer wordt nog even 
geroepen dat het fruitmandje ook op de foto 
moet. U ziet het resultaat. Dan vluchten we 
snel weer naar binnen want het is heel erg koud. 
Ik neem afscheid en bedank beiden voor hun 
medewerking.

Janny Visser
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Als deze wijkkrant in Uw bus glijdt bestaat 
de telefooncirkel een jaar. Het was vorig 
jaar dat de coördinatrice – Corry Klootwijk 
het eerste telefoontje pleegde met een van de 
deelnemers.
Hadden wij vorige krant een gesprek met een 
deelneemster, nu hebben wij een gesprek met 
een van de vrijwilligers.

Tijdens dit gesprek hadden wij het eerst een 
beetje over haar zelf. Zij kwam in 1970 in Delft 
wonen. Via het Voorhof en het Buitenhof woont 
zij nu sinds 1981 in Tanthof. Zij is – samen 
met haar gezin - de eerste bewoner van deze 
woning. Zij heeft Tanthof verder zien bouwen 
en groeien. Ook toen was er reeds een stukje 
inspraak over de omgeving. De omwonenden 
mochten meebeslissen over de inrichting 
van het speeltuintje. Nu zijn er veel minder 
kinderen en de  kinderen die hier in de buurt 
wonen spelen weinig buiten in vergelijking met 
de tijd dat Tanthof in de steigers stond. Toen 
organiseerden de kinderen zelf toneel- en andere 
voorstellingen voor de buurtbewoners , inclusief 
verkleedpartijen. Er was zelfs een buurtkrantje 
van en voor de kinderen. Dat het niet meer 
bestaat, vindt zij jammer.

Waar blijft de tijd.
Na deze mijmeringen, kwam de telefooncirkel 
aan de beurt. Daar was ik voor gekomen. Zij las 
in de wijkkrant dat er een telefooncirkel gestart 
zou worden. Zij heeft Corry gebeld en zich 
aangemeld. Na een bijeenkomst in de Boerderij 
van alle deelnemers en vrijwilligers, kon de cirkel 
van start gaan. In eerste instantie heb ik me 
voor een ochtend in de week opgegeven i.v.m. 
werkzaamheden buitenshuis. Nu heb ik mijn 
werk zo ingericht dat ik door de week, iedere 

dinsdag, de telefooncirkel start. Bovendien heb ik 
er een tweede dag bijgenomen, op zaterdag start 
ik de cirkel ook op. In de beginfase ging het af 
en toe wel eens mis. Dat waren de kinderziekten 
zullen wij maar denken. Nu gaat het goed. 
Volgens mij heeft de telefooncirkel weldegelijk 
een socialefunctie in de wijk.

De koffieochtenden vind ik heel erg gezellig en je 
ziet wie er achter de stem zit en leert de mensen 
een beetje beter kennen dan door de wederzijdse 
korte gesprekjes per telefoon. 
Na dit leuke gesprek neem ik afscheid van haar.
Mocht U interesse hebben voor de telefooncirkel, 
kunt U bellen of mailen naar Corry Klootwijk. 
Haar telefoonnummer is: 015-2612535 
(maandag en woensdag van 12.00 tot 13.00 uur). 
Mailen kan ook via henk_jazz@wanadoo.nl
 Schroom niet om eens contact op te nemen als 
U behoefte heeft om ’s-ochtends even een stem 
te horen.

Henk Klootwijk.

De telefooncirkel bestaat een jaar. Fysiotherapie

Belangenplatform 
Tanthof

Thema-avond: 
waterhuishouding.

Op 24 januari 2005
In de boerderij.

Noteert u deze datum 
in uw nieuwe agenda.

Fysiotherapie en Kinder-fysiotherapie
Delft Zuid-Tanthof

 Mw. S.Radema
 Spreeuwenstraat 15
 2623 GV DELFT

 mobiel: 06-5908272

De fysiotherapiepraktijk Speeuwenstraat 
is gesplitst in 2 solopraktijken
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Weer een jaar voorbij.

Als ik dit schrijf, is er nog ruim een maand 
te gaan. Volgens mij wordt er nu van een 
columnist gevraagd om over de huidige 
situatie te praten na de dood van Theo van 
Gogh. Ik vind dat ik dat niet moet doen. 
Er wordt voor mijn gevoel teveel gepraat 
en te weinig gedaan. Dat praten wordt 
door velen te krampachtig gedaan. Begrijp 
mij goed: Ik vind het ook verschrikkelijk 
wat er gebeurd is, maar wijs niet naar 
elkaar, maar doe het samen. Dan kan je 
wat bereiken.
Zo komt Uw wijkkrant ook voor elkaar. 
Dat is niet het enige wat er in de wijk 
voor elkaar gebracht is. Natuurlijk duren 
vele dingen veel te lang. Ik heb daar veel 
woorden in mijn columns aan gewijd. 
Dat is al of niet positief ervaren. Het is 
nu eenmaal aan columnist om bepaalde 
dingen eventueel scherp aan de kaart te 
stellen.
Het is de bedoeling om de discussie tussen 
de betrokkenen los te maken. Sommigen 
reageren erop. Anderen willen of durven 
er niet op te reageren. Dat vind ik jammer. 
Ik hoor graag dat ik het mis heb. Dat moet 
uiteraard met goede argumenten.
Sommigen zeggen dat ik wat positiever 
moet zijn. Helaas kan ik dat niet. Ik 
probeer te reageren op de situaties die in 
onze wijk misgaan.
Helaas kan ik iedere column wel over 
hetzelfde praten, omdat bepaalde zaken 
nog steeds niet geregeld zijn.
Ik wil toch een onderwerp aan de orde 
stellen. Velen van U zult het niet verbazen 
dat het gaat over de hondenuitlaatplaatsen. 
Nog steeds zijn er honden-bazen die zich 
niet storen aan het beleid van de gemeente. 
Zie ook de klacht van de Kinderactieraad, 
waarbij dit onderwerp helaas boven aan 
hun lijstje staat.
Het ergste vind ik de kritiek die veel 
bewoners hebben op de machine die 
uitlaatplaatsen moet schoonmaken. Deze 
is veel te groot. Hij maakt de grasvelden 
stuk. Ook kan hij op vele plaatsen niet 
werken als het teveel geregend heeft.
Het Belangenplatform kreeg op de 
zoveelste brief die zij gezonden heeft over 
dit onderwerp te horen van het College dat 
er niets aan gedaan wordt. Een bewoner 
die ook een brief had geschreven, kreeg 
als antwoord dat men aan het kijken was 
naar een ander apparaat. Gemeente, hoe 
zit dat nu? Welnu de gemeente gaf zelf 
antwoord: Deze week zag ik een kleinere 
hondenpoepscooter op een uitlaatplaats. 
Is men nu toch bezig met te kijken of 
het anders kan? Leuk dat de gemeente de 
bewoners van Tanthof hierover inlicht. Per 
slot van rekening hebben wij in Tanthof 
een wijkkrant en een Belangenplatform. 
Een berichtje in de Stadskrant had ook 
nog gekund.
Ik wil toch besluiten met de lezers een 
voorspoedig en gezond 2005 te wensen.

Er bestaat een folder over de brede school die 
iedereen in de bus heeft gehad. De brede school 
heeft ons uitgenodigd eens langs te komen om 
eens kennis te nemen van een paar van de 
vele activiteiten in Tanthof. Op de website 
www.delft.nl/onderwijs
kunt u op brede school klikken als u wilt weten 
wat en waarom de brede school er is. Er zijn in 
Tanthof enorm veel activiteiten van de brede 
school waarin kinderen na schooltijd andere 
dingen kunnen leren dan bijv.  taal en rekenen 
en topografie. Ik noem er een paar: Spelen 
met muziek, tekenen en schilderen, ontwerp 
je droomhuis, breakdance, filmscenario 
schrijven, schminken, skaten en nog veel meer. 
De website geeft u alle informatie die u nodig 
heeft en de antwoorden op uw vragen.
Ik ben op een dag langsgegaan bij basisschool 
de Ark, want daar vindt o.a. de brede 
schoolactiviteit schminken plaats. De leiding 
is in handen van Miriam Bosman. Op het 
moment dat ik daar ben zijn er zes kinderen. 
Het zijn allemaal meisjes. Miriam geeft 
theaterles op de vrije academie en hier in de 
Ark krijgen ze les in schminken. Zij verteldt mij 
dat zij de afgelopen weken de kinderen heeft 
geleerd hun gezicht te schminken, met dieren 
bijvoorbeeld. Ook is de kinderen geleerd hoe 
kleuren in elkaar over kunnen lopen. Vandaag 
is er een hele bijzondere les, want vandaag is 
wonden schminken aan de beurt. Zij laat de 
kinderen d.m.v. een voorbeeldboek zien, met 

Op bezoek bij de brede school.

duidelijke plaatjes en stap voor stap handleiding, 
hoe zij een wond kunnen maken, een grote jaap, 
huiduitslag en zelfs een schotwond. Het ziet er 
griezelig echt uit, maar is gelukkig allemaal nep. 
De meiden gaan aan de slag. Vandaag gaan ze 
op hun arm of hand een grote jaap nabootsten. 
Iedereen is er druk mee bezig. Het ziet er 
allemaal gezellig uit. Ik maak een foto van de 
groep en laat ze verder maar met rust, want er 
moet bloed aangebracht worden, en daar hebben 
ze mij helemaal niet bij nodig. Ik noem nog wel 
even de namen van deze kanjers op de foto. 
Het zijn: Cheryl, Romea, Carmen, Chantalle, 
Maaike, Iris, en in het midden de juf, Miriam. 
Heel veel succes, en ik hoop dat ze thuis niet te 
hard geschrokken zijn.

Janny Visser

Op 23 oktober hield de scoutinggroep Marco 
Polo een sponsorloop voor een plan om 
kinderen van Kenia te helpen een scouting op 
te zetten. Hiervoor is veel geld nodig. 
Zij gaan samen met andere groepen uit 
Schipluiden en Koudekerke een bijdrage 
leveren aan het Extension Scout Project te 
Kenia.

De Extension Scout Projects van de Kenya Scouts 
Association nemen straatkinderen op in een 
Street Scouts Project, alwaar ze regelmatig eten, 
onderdak, medische hulp en onderwijs krijgen. 
Zaken die de kinderen daarvoor nauwelijks gehad 
of gekend hebben. Deze Street Scouts Projects 
moeten zelfvoorzienend worden door het opzetten 
van Income Generating Projects, maar hebben 
voorlopig veel baat bij nieuwe impulsen, zowel 
fi nancieel als moreel.Het doel van de reis en het 
verblijf in Kenia van drie weken, is onder andere 
het bouwen van een kookshelter op het Extension 
Scout Project van het Scout Centre te Machakos, 
een stadje zestig km ten zuidoosten van Nairobi.
 Een ander bouwproject dat de groep op zich zal 
nemen is het aanbrengen van regengoten en het 
plaatsen van regentonnen om hemelwater op te 
vangen. Het hemelwater kan gebruikt worden 
om akkers te bewateren of als drinkwater voor 
de dieren. Op deze manier hoeft er minder 
leidingwater gebruikt te worden. Dit bespaart 
geld.Het belangrijkste kenmerk van deze 
projecten, is het leveren van een bijdrage aan het 
winstgevend en zelfvoorzienend maken van het 
Scout Centre en het kampeerterrein te Machakos.
De winst zal worden gebruikt om zowel de 
groep Street Scouts als scoutinggroepen in 

speciale scholen voor blinde, dove en anderszins 
gehandicapte kinderen te fi nancieren. 
De middelen voor dit project worden gehaald uit 
een eigen bijdrage voor de reis, fi nanciële acties 
en sponsor- en fondsengeld.Het initiatief voor 
deze reis is genomen door Stichting Street Scouts 
Kenia en zal plaatsvinden onder verantwoording 
van deze stichting.

Om aan gelden te komen, hebben de scouts deze 
loop gelopen. Het was helaas niet zo lekker weer. 
Dat mocht het enthousiasme van de lopers niet 
drukken.
Uiteraard waren er die het hardste liepen.
Dat waren: Coen van Kleef (38 rondjes), Damien 
Klootwijk  en Annemiek de Haan Beiden 35 
rondjes). Al met al een geslaagde dag. Wij wensen 
de scouts veel succes met hun actie en hun reis.
Mocht U meer willen weten over deze actie, dan 
kunt altijd kijken op hun website: 
www.stichtingstreetscoutskenia.nl

Marco Polo loopt hard voor Kenia
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Zoals afgesproken heb ik nu een gesprek met 
de andere wijkagent in de wijk. Dat is Anita 
van Heesewijk. 
Het gesprek zou eerst plaatsvinden samen 
met haar wijkteamchef – Ab Bachofer – maar 
deze was plotseling elders nodig. Hij zou een 
uitleg geven hoe de organisatie van de politie 
tegenwoordig in elkaar steekt.
Anita is een geboren en getogen Delvenaar.  Zij 
woont in het Buitenhof samen met haar vriend 
en drie kinderen.
Een baan bij de politie leek haar wel wat, een 
avontuurlijk beroep. Met veel afwisseling  en 
onregelmatige werktijden.In 1986 is zij bij de 
politie begonnen.
Na een aantal jaren surveillance gedaan te 
hebben, wilde ze wel eens wat anders. Samen 
met een vrouwelijke collega kwamen zij op 
het idee om te solliciteren naar de functie 
van wijkagent. Dat kon toen als deeltijdbaan. 
In 1996 is zij samen met dezelfde collega 
begonnen als wijkagent in het Voorhof. 
Door de grote reorganisatie bij politie Delft 
werd er het een en ander veranderd.
De wijken werden onderverdeeld in drie 

wijkteams. Over deze verdeling wordt in deze 
wijkkrant uitleg gegeven door de wijkteamchef 
van het Tanthof, Ab Bachofner.
 De wijkagenten werden opnieuw ingedeeld en 
een aantal van hen moest naar een andere wijk. 
Anita zei daar het volgende over: ” Ik heb  mijn 
voorkeur uitgesproken voor het Tanthof. Het 
leek mij leuk om in een geheel andere wijk te 
werken dan de Voorhof .
Tanthof  leek mij een rustige wijk in 
vergelijking met de diverse problematiek van 
de wijk Voorhof. Ik had er geen moeite mee 
om in de Voorhof te werken, maar na een aantal 
jaren in dezelfde wijk, stond deze uitdaging mij 
wel aan. Nu ik een tijdje werkzaam ben in de 
wijk Tanthof, kom ik er wel achter dat er toch 
veel te doen is. Ik merk wel dat de mensen 
in Tanthof mondiger zijn. Zij weten beter de 
politie te vinden. Hoe dat komt, weet ik niet 
precies. Er wordt veel  naar de wijkagent gebeld 
en gemaild. Zaken hoeven echter niet altijd aan 
de wijkagent voorgelegd te worden. Incidenten 
en niet structurele problemen kunnen ook bij 
het wijkteam terecht. 
 Men wil graag de wijkagent meer zien. 

Kennismaking met de tweede wijkagent.

Toen ik de Deltaschool inliep op zoek naar de 
Kinderactieraad moest ik daar wel aan denken. De 
Kinderactieraad is gevormd uit kinderen van de 
groepen 7 en 8 van de basisscholen van Tanthof in 
het kader van de Brede School. Het is de bedoeling 
dat kinderen gaan kijken wat zij missen in de wijk. 
Ook wat zij niet goed vinden in de wijk. Toen ik 
hen gevonden had, waren zij druk bezig om in 
groepjes een actiedag te organiseren.
De onderwerpen die zij gekozen hadden, waren 
een disco, hondendrollen op speelplekken en 
pesten van elkaar. 

Zij misten erg de disco voor hun doelgroep in de 
wijk. Zij gaan dus een disco organiseren op een 
nog geheime locatie. Die kunnen de deelnemers 
via een speurtocht langs diverse plaatsen in de wijk 
vinden. Hier moeten zij opdrachten uitvoeren. 
Welke dat zijn, was een van de groepen aan 
het verzinnen. Dat hing ook van de plaatsen af, 
waar zij hondenpoep aantroffen. Dat kunnen 
speelplekken of hondenuitlaatplaatsen zijn. Alle 
goed uitgevoerde opdrachten geven een stukje 
van de rebus, welke recht geeft op toegang in de 
Disco.

Aangezien ik in deeltijd werk, is dit helaas niet 
altijd mogelijk..Een deeltijdbaan heeft zo zijn 
nadelen. Je bent beperkt in de wijk aanwezig.
Je moet keuzes maken en prioriteiten stellen .
Behalve problemen in de wijk zijn er ook 
diverse overlegstructuren met professionals 
voor de wijk die onze aandacht vragen. Er is 
onvoldoende tijd om alle informatie over de 
wijk in je op te nemen. Je bent o.a. afhankelijk 
van de briefing van je collega’s. Dat gaat goed, 
maar het kost ook veel tijd. 
Voor alle duidelijkheid, ik werk op dinsdag en 
donderdag of vrijdag en ben bereikbaar via het 
algemene politie nummer of per e-mail. Mijn 
collega – Michel Kroone – werkt echter wel 
volledig. De wijkbezetting is er dan ook niet 
minder op geworden.
 We zijn nog steeds in ontwikkeling na 
de reorganisatie en sinds kort hebben we 
besloten de wijk Tanthof op te delen. Ik ben 
aanspreekpunt voorTanthof Oost en  Michel 
neemt Tanthof West voor zijn rekening. Dit wil 
echter niet zeggen dat wij geen werkzaamheden 
in elkaars wijkdeel verrichten.We blijven samen 
verantwoordelijk voor de wijk.”

Henk Klootwijk.

Ook zal er aandacht geschonken worden aan 
pesten op scholen en speelplaatsen. Dat schijnt 
helaas veel voor te komen. Die opmerkingen 
kwamen niet alleen van de kinderen, maar ook 
van de leerkrachten, aldus Linda Ammerlaan, de 
leidster van de groep.
Verder was er een groep bezig met het maken van 
de posters, die overal in de wijk komen te hangen.
Voor de disco werd een bekende DJ uitgenodigd 
via een e-mail.

Het geheel gaat gebeuren op 15 januari 2005. 
De kinderen kunnen om 19.00 uur starten voor 
de puzzeltocht bij de Simon Carmiggeltschool 
aan de Fuutlaan. Alle kinderen van 8-12 jaar van 
de wijk Tanthof mogen meedoen. Als zij de rebus 
goed hebben, komen zij vanzelf bij de locatie waar 
van 19.30 uur tot 22.30 uur de disco gehouden 
wordt. Voor degenen die de rebus goed hebben, is 
de toegang gratis.

Willen jullie de voortgang van het project lezen, 
dan moet je zoeken naar 
www.kidstoday.nl/tanthof.

Terwijl ik daar rondliep, waren er kleine 
concurrenten van mij. Dat waren kinderen van 
een andere activiteit van de Brede School. Dat 
was de Nieuwsbende uit de binnenstad. Zij 
interviewden de deelnemers van de raad. Dit was 
een uitzondering, want normaal interviewden zij 
mensen op straat. Het doel is om een pagina in de 
krant te maken en ook op internet. 
Zijn jullie nieuwsgierig hiernaar, dan kan je het 
vinden op www. Kidstoday.nl/nieuwsbende.

Onze toekomstige actieve bewoners?
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Bijzonder plekje in Tanthof

Er is duidelijk regen op komst. Ik voel de eerste 
spetters, het is donker en zwaar bewolkt. Ik heb 
dan de neiging om met mijn hoofd tussen mijn 
schouders te fietsen tegen al die nattigheid. 
Het probleem is alleen dat ik dan niet om me 
heen kijk en alleen de straatstenen in het vizier 
heb. Dat is natuurlijk niet de bedoeling. 

Ik moet ineens aan het liedje denken van 
Ramses Shaffy: “Hoog, Sammy, kijk omhoog 
Sammy, want dan wordt je lekerrrr nat.” Dus, 
hoofd omhoog en daar aan een galerij in de 
Latijns-Amerikalaan zie ik ineens roze opblaas 
letters hangen die aangeven dat daar een meisje 
is geboren. De letters zien er erg fris en nieuw 
uit, dus word ik gelijk nieuwsgierig. 

Is dit meisje vandaag geboren? Is alles goed? 
Hoe heet ze? Maar, ik zie dat de lamellen nog 
helemaal dicht zitten. Ik weet van mijzelf nog 
wel hoe hectisch de tijd na een geboorte kan 
zijn, en dat onverwacht bezoek soms niet echt 
uitkomt. 
Dus beheers ik me en laat dit huis in alle rust 
achter . Maar, wie weet herkent u als lezer uw 
eigen huis wel, en is dit meisje bij u geboren. 

Wanneer u het leuk vind kunt u altijd contact 
met mij opnemen voor een interview in de 
volgende krant. Wie weet kan ik de lezers van 
de wijkkrant in de eerste krant van het nieuwe 
jaar voorstellen aan een nieuwe baby-tanthof-
bewoonster.
ressiv4@hotmail.com

Janny Visser

U heeft inmiddels kennis kunnen maken met 
de beide wijkagenten van Tanthof, Anita van 
Heesewijk en Michel Kroone. Zij hebben 
zich in deze wijkkrant aan u voorgesteld, 
maar hebben verder geen uitleg gegeven over 
de wijze waarop de politie tegenwoordig 
werkt. Dat hebben ze aan mij overgelaten. 
Ik vind het belangrijk dat u daar kennis van 
kunt nemen. 

Wijkindeling Delft.  
Om te beginnen verdient het uitleg waarom 
ik mij nu voorstel als wijkteamchef Tanthof. 
Officieel is voor wat betreft de politieorganisatie 
de stad Delft in drieën verdeeld. Deze verdeling 
vormt drie wijkteams; 
1.Wijkteam Binnenstad – Voordijkshoorn –
   Hof van Delft
2.Wijkteam Buitenhof – Tanthof
3.Wijkteam Voorhof – Wippolder –
    Vrijenban. 

Hieruit blijkt dat Tanthof dus deel uitmaakt 
van het tweede wijkteam. De functie van 
wijkteamchef is binnen de politieorganisatie 
ook nieuw. Feitelijk ben ik een tussengevoegde 
laag tussen de bureauchef en de uitvoering. 
Daarmee ben ik als lid van het managementteam 
belast met de beleidsmatige aansturing van de 
politiezorg in Tanthof. Ik houd mij dus met het 
beleid bezig en geef daarbij direct leiding aan de 
wijkagenten van Tanthof. 

Wijkteams. 
Natuurlijk werken de wijkagenten niet alleen. 
Het woord zegt het al: Een WIJKTEAM. Dit 
impliceert dat er meerdere mensen werken met 
een accent richting Tanthof. Een wijkteam heeft 
ongeveer 50 mensen, die in wisselende diensten 
werken. Hier hebben drie leidinggevenden 
de verantwoording en ik heb daar weer de 
eindverantwoording over. 

Werkwijze. 
In Delft werken wij volgens het concept IGP. 
Dat staat voor informatiegestuurde politiezorg. 
Als een agent de straat opgaat, wordt deze 
dusdanig geïnformeerd dat hij of zij weet wat 
er gedaan moet worden op welke plaats en 
op welke tijdstippen. Als er dus een bepaald 
probleem zich voordoet in de wijk kan het zijn 
dat niet de wijkagent, maar de leden van het 
wijkteam het aan gaan pakken. 

Informatiestromen. 
Omdat wij met deze vorm van werken 
afhankelijk zijn van informatie, is het de 
bedoeling dat wij deze ook krijgen. Dat geschiedt 
via de gebruikelijke informatieoverdracht van 
de wijkbewoners naar de wijkagent, maar vooral 
ook via de partners, zoals wijkcoördinator, 
wijkopbouwwerker, jongerenwerker, 
wijkopzichter en woningbouwverenigingen 
krijgen wij de informatie die wij nodig 
hebben. 

Competenties.
Wat pakt de politie aan en wat niet? Daar is 
moeilijk een volledig beeld bij te geven. Zodra 
het de veiligheid aangaat, komt de politie al 
gauw in beeld, maar bij leefbaarheid is er ook 
een deel wat de politie aangaat. Hierin is de 
integrale samenwerking met de partners zoals 
Gemeente, BWD en woningbouwcoöperaties 
heel belangrijk. In de wijkcoördinatieteams 
(WCT) zal het een en ander op elkaar 
afgestemd worden en wordt ook een keuze 
gemaakt wie wat gaat aanpakken. 

Bereikbaarheid en accenten.
Anita gaf het in haar voorstelstukje al aan: 
Zij werkt in deeltijd en heeft bovendien het 
accent Tanthof-Oost. Michel werkt Voltijds 
en heeft het accent Tanthof-west. Ik wil u met 
nadruk zeggen dat het nooit zo zal zijn dat als 
Anita er niet is en er doet zich in Tanthof-
Oost een situatie voor, dat dit niet opgepakt 
wordt. Natuurlijk kunt u dan Michel er over 
benaderen. Andersom geldt dit uiteraard ook. 
Dit is de reden dat wij kiezen voor het ‘accent’  
en niet voor een strakke verdeling. 

Communicatie. 
Binnenkort zal in kennis gaan maken met het 
belangenplatfom Tanthof. Dit doe ik om aldaar 
de werkwijze van de politie verder uit te leggen 
en kennis te nemen van de zaken die er zoal in 
Tanthof spelen. Verder word ik uiteraard goed 
op de hoogte gehouden door de wijkagenten. 
Hier kunt u dan ook altijd uw informatie 
kwijt. 

Mocht u vragen hebben naar aanleiding van 
deze publicatie, dan kunt u mij bereiken op 
telefoonnummer 015-2198150

Uitleg werkwijze politie 
door Wijkteamchef Ab Bachofner
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In de kerstvakantie zullen wij weer vele 
leuke en spannende activiteiten organiseren.
Dit doen wij voor de tieners 10 t/m 14 jaar 
en jongeren in de leeftijd van 15 t/m 23 
jaar.

Activiteiten die wij zullen organiseren 
zijn: Bowlingtoernooi in het Karrewiel, 
Paintballen,Kerstdinér in de Border (met 
onze eigen 0 sterrenkok), Skiën in Snowworld 
of de Uithof, Spellenavond in de Border, 
Pooltoernooi, Dagje Winterefteling, Bioscoop 
en nog veel meer leuke en gezellige momenten 
in en rondom de Border.

Natuurlijk is er ook weer de kerst-
boomverbranding 31 december om 24.00 
uur (einde van de Sandinoweg) en zullen wij 
het jaar 2004 feestelijk afsluiten met ons wel 
bekende  oud en nieuwfeest op 31 december 
(vanaf ca. 00.45 uur) in Jongerencentrum the 
Border.

Vanaf 1 december kan iedereen zich inschrijven 
voor de diverse activiteiten, let dus op de 
posters, kom gezellig langs in de Border of 
bezoek in december de Bordersite 
www.jongerencentrumtheborder.nl  .

Kom dus allemaal gezellig naar de Border. 
Iedereen is welkom….

Kerstweek 2004 
in de Border:

Omdat de tieners van de Border met 
vrijwilligers mee hebben gelopen met de 
Jantje Betoncollecte kregen zij weer een 
spetterend kamp aangeboden.

Maandagmiddag stond iedereen met 
de koffers klaar om te vertrekken naar 
Oosterhout.

Eenmaal aangekomen in het bungalowpark 
zijn we de huisjes in gaan richten en daarna 
lekker gaan zwemmen, eten en s’avonds een 
ouderwetse spellenavond gehouden (even 
voor de ouders, de kids lagen natuurlijk 
allemaal om 22.00 uur in bed)!!!!!!!

De hele week zijn er vele activiteiten 
geweest; tennis, bowlen, bioscoop, uit eten, 
winkelen in Eindhoven, dagje efteling (heel 
gezellig), make-upavond voor de meiden, 
zwemmen in Breda en ga zo maar door, het 
was helemaal top.

Verslag  Border herfstkamp 2004

Maar helaas is het dan weer zo vrijdag 
en moesten we weer terug naar Delft, 
BALEN…
Misschien is het wel leuk om te vermelden 
dat er twee tieners waren die het lepelspel 
tegen de leiding durfden te spelen, resultaat 
“pijn in het hoofd en een afgang”!! 
We zullen geen namen noemen van deze 
twee tieners, maar als de ouders van Jeremy 
en Wesley de filmopname willen zien van het 
lepelspel dan hebben wij deze op dvd.

Bij deze willen wij ook onze sponsors hartelijk 
danken voor hun bijdrage, zonder deze winkels 
en/of bedrijven hadden wij niet al deze leuke 
dingen kunnen ondernemen; Plusmarkt 
Bikolaan, Slagerij Veenstra Dasstraat, 
Meesterbakker Delicious Dasstraat, Konmar 
in de Hoven,
C-1000- Dasstraat, Paintball Delft, 
Tabakboetiek Bouter Dasstraat, Middendorp 
groente
in de Hoven en Drogisterij Dessing Bikolaan.

Voorspoedig Nieuwjaar
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Gelukkig Kerstfeest


